

PLS Integrated Policy

سياسة شركة الخدمات اللوجستية للبتر وكيمائيات المتكاملة

❖ PLS as a leading company Producing Chemicals and handling hydrocarbons materials for petrochemical industry within the goal of the petroleum sector towards having Egypt as regional center for energy trading is fully committed to carry out all its activities with high quality in sustainable manner by pursuing continuous improvement excellence t and business excellence in all aspects of the company activities to achieve and maintain satisfaction for customers, shareholders and all interested parties towards.

❖ الخدمات اللوجستية للبتر وكيمائيات كشركة رائدة في مجال إنتاج الكيمائيات وتداول المنتجات البترولية لصناعة البتر وكيمائيات ضمن الأهداف الاستراتيجية لقطاع البترول والثروة المعدنية بتحويل مصر لمركز أقليمي لتداول الطاقة؛ تلتزم الشركة تماماً بتنفيذ جميع أنشطتها بجودة عالية وبطريقة مستدامة وأمنة من خلال متابعة التحسين المستمر في جميع جوانب أنشطة الشركة وذلك لتحقيق تميز الاعمال والمحافظة على إرضاء العملاء والمساهمين وجميع الأطراف المعنية.

• PLS as a responsible organization has a fully integrated approach to all applicable international management systems, which fit and enhance the company's various activities in all its business processes through active involvement, commitment and accountability of all employees and contractors. as part of commitment to customer focus, continuous improvement and compliance with regulatory, statutory requirements and other requirements,

• الخدمات اللوجستية للبتر وكيمائيات كمنظمة مسؤولة لديها نهج متكامل لجميع نظم الإدارة العالمية المعمول بها، والتي تناسب وتعزز أنشطة الشركة المختلفة في جميع العمليات الإنتاجية وذلك من خلال المشاركة الفعالة والالتزام والمتابعة من جميع الموظفين والمقاولين. وكجزء من الالتزام بالتركيز على العملاء والتحسين المستمر والالتزام بالمتطلبات القانونية والتنظيمية وأي متطلبات أخرى؛

PLS is committed to:

تلتزم الخدمات اللوجستية للبتر وكيمائيات بـ:

- Conduct business with high quality in a manner that; protect the environment limit and prevent pollution, maintains healthy safe work environment, prevent injury and ill health, saves energy, secures information and prevents all types of losses through the best utilization of resources.
- Appoint well-qualified personnel and train them continuously to ensure their capability to carry out the work with quality focus that aligns with the company management systems and achieves its objectives.
- Implementation of Quality, Safety and Environment standards to deliver on spec product with high quality, safe and competitive prices to reach to the highest levels of customers' satisfaction.
- Policy and objectives should be regularly reviewed to ensure ongoing suitability and ensure that they are adequate to customers, shareholders and all interested parties.

• تنفيذ جميع الأعمال بجودة عالية واستخدام أمثل للموارد بما يحقق: حماية البيئة، منع التلوث، الحفاظ على بيئة العمل صحية آمنة، منع الحوادث والإصابات في أماكن العمل، ترشيد الطاقة، حفظ المعلومات وتجنب جميع أنواع الخسائر.

• اختيار العاملين المؤهلين بشكل جيد واستمرار تدريبهم لضمان قدرتهم على تنفيذ العمل بجودة عالية تتلاءم مع النظم الإدارية بالشركة وتحقق أهدافها.

• تطبيق نظم الجودة والسلامة والصحة المهنية والبيئة لتوصيل منتج مطابق بجودة عالية وبأسعار تنافسية للوصول الي اعلي درجات رضا العملاء .

• السياسة والأهداف يتم مراجعتهم بانتظام لضمان الموائمة الدائمة وضمان التوافق مع العملاء والمساهمين وجميع الأطراف المعنية.


Chairman & CEO
Chem. Hossam El-Fahmy